
Izjava za medije predsjednika Sobranja Taljata Džaferija nakon sastanka sa 

predsjednikom Skupštine Crne Gore Ivanom Brajovićem 

 

Želim da izrazim posebno zadovoljstvo i čast što sam danas domacin predsjedniku Skupstine 

Crne Gore, postovanom gospodinu Brajovicu,  te iako sam to ucinio i na tet-a-tet susretu, 

ponovicu i pred vama, odnosno da pozelim srdacnu dobrodoslicu u zakonodavnom domu u 

moje licno ime i u ime poslanika u Skupstini R. Makedonije. 

Crna Gora je zemlja u kojoj sam realizovao moju prvu zvanicnu posjetu kao predsjednik 

Sobranja R. Makedonije, to je svakako znak prijateljskog odnosa izmedju nase dvije zemlje a 

to je tako jer nemamo otvorenih pitanja, imamo iste strateske i vanjskopoliticke prioritete, a 

imamo i parlamentarne grupe za saradnju u oba parlamenta. Apelujem da intenziviraju 

saradnju jos vise jer vam je poznato moje misljenje u odnosu na parlamentarnu diplomatiju 

da je ona mnogo laksa za realizaciju, manje opterecena protokolom i neposrednija. 

S obzirom na zajednicke prioritete u vanjskoj politici odnosno integrisanje u EU i integraciju 

Republike Makedonije u NATO-u, iskoristio sam ovu priliku te informisao kolegu Brajovica o 

posljednjim aktivnostima koje su se odvijale u zakonodavnom domu, a koje su povezane sa 

ispunjenjem faza postignutog sporazuma sa Grckom, odnosno ustavnih izmjena koje su vec 

izglasane. Time smo mi zavrsili nas dio sporazuma i sada ocekujemo ishod sa grcke strane, a 

svakako vjerujemo u pozitivan ishod. 

Ovom prilikom moram da istaknem i da se zahvalim na snaznoj podrsci koju dobijamo od 

Crne Gore za koju  nase integrisanje u NATO-u predstavlja nacionalni iinteres, zato sto smo 

saglasni da ce se time postici stabilnost u regionu te cemo tako moci da intenziviramo 

regionalnu saradnju i svakako da time otvorimo nove perspektive za nase gradjane sa 

kvalitetnim sadrzajima i novim projektima. 

U odnosu na evrointegracije informisao sam predsjednika Brajovica o vec zapocetoj 

pripremnoj fazi skrining procesa i tu moram pozdraviti stav predsjednika Evropskog savjeta 

Donalda Tuska koji za Crnu Goru kaze da je sa svojom pregovarackom agendom pozitivan 

primjer u regionu. Ja sam uvjeren da je ovo polje saradnje na koje treba staviti akcenat u 

buducem periodu, odnosno da kroz bilateralnu parlamentarnu saradnju ucimo i 

razmjenjujemo iskustva koja ce nam biti potrebna u periodu koji slijedi. 

Ostaje da se u buducnosti poradi na uzajamnom interesu za intenziviranje ekonomske 

saradnje,  za povecanje na zalost skromne trgovacke razmjene izmedju dvije zemlje i 

iskoriscavanje ogromnog neiskoriscenog potencijala. 

Na kraju zelim uspjesnu posjetu predsjedniku Brajovicu Republici Makedoniji i zelim mu da 

se osjeca kao kod kuce. 



Hvala vam na paznji i sada dajem rijec postovanom gostu, izvolite! 


